
Protokół Nr 5/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i 

Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 30 marca 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Słotwińska. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

(zał. nr 2 do protokołu). Pan radny R. Osowski zapytał jaką mamy gwarancję, że powstanie 

chodnik na ul. Modrzewskiego. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że gmina składała wniosek 

o dofinansowanie ale wniosek ten nie został przyjęty. Po rozmowie ze starostą i zarządem 

ustalono, że starostwo złoży wniosek ale do 50 % wkładu własnego pokryje gmina. Pan radny 

R. Osowski zapytał ile wynosi kosztorys. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że koszt to ok 590 

tys. zł oraz dopowiedział, że jeśli chodzi o ul. Łukawiecką to dążymy do tego aby projektant 

oddał gotowy projekt oraz nadmienił, że wstępnie starosta wyraził zgodę na złożenie tego 

projektu do dofinansowania do Funduszu Dróg Samorządowych. Pan radny J. Litwiński zapytał 

o ul. Kazimierza. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że przetarg na ul. Kazimierza jeszcze nie 

został ogłoszony. Zapytano co w sytuacji gdy w roku 2024 skumulują się płatności. Pan wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że mamy kilka wniosków i przy założeniu, że inwestycje te zostaną 

zrealizowane to powinniśmy udźwignąć to finansowo. O godzinie 9:00 Pan przewodniczący P. 

Jacyk przekazał prowadzenie komisji w dalszej części radnemu R. Osowskiemu i opuścił 

posiedzenie komisji. W związku z zapytaniem radnego R. Osowskiego Pani skarbnik E. 

Słotwińska przedstawiła planowane wydatki, poinformowała, że na salę gimnastyczną musimy 

dołożyć ok 3,5 mln. zł, które planowane są z kredytu w 2024 roku. Na dzień dzisiejszy mamy 

zaplanowany kredyt w wysokości 2,7 mln. zł, który planujemy pokryć z nadwyżki z roku 

poprzedniego. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

jednogłośnie pozytywnie. 



Pan radny R. Osowski poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która przedstawiła 

projekt drugiej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. nr 

3 do protokołu). Pan radny J. Litwiński poruszył temat wysokich kwot wydawanych na OSP 

oraz zapytał o finanse na OSP. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na OSP wydano ok 206 

tys. zł w 2022 roku, a w poprzednim roku było trochę mniej. Wójt wyjaśnił, że to on składał 

wniosek na dofinansowanie do wozu strażackiego i wówczas miał świadomość wysokości 

dofinansowania. Zaznaczył również, że trzeba jak najszybciej ogłosić przetarg. Pan radny 

J. Litwiński zapytał czy zakup tego samochodu jest niezbędny. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że obecny wóz strażacki jest już wysłużony i niebezpieczny. Pan radny 

R. Osowski zapytał czy PSP zezwoli na złomowanie starego wozu. Pan wójt A. Hawrylak 

zaznaczył, że nie wiadomo czy podczas przeglądu technicznego samochód ten zostanie 

dopuszczony do ruchu, a najlepiej byłoby go sprzedać. Rozpoczęła się dyskusja na temat 

zakupu wozu strażackiego oraz budowy chodnika na ul. Modrzewskiego. Pan radny 

S. Mątkowski zapytał czy można starać się o dofinansowanie od PSP do zakupu wozu 

strażackiego. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że stara się o to dofinansowanie ale nie 

wiadomo czy je uzyska. Pan radny R. Osowski zaproponował żeby na sesji przed podjęciem 

uchwały wyjaśnić, że chodnik na ul. Modrzewskiego będzie wykonywany w późniejszym 

terminie. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

nie jednogłośnie pozytywnie, 1 radny był przeciw i 5 radnych było za podjęciem uchwały. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła projekt 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Lubaczowskiego (zał. Nr 4). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Lubaczowskiego zaopiniowano nie jednogłośnie pozytywnie, 1 radny był przeciw, a 5 

radnych było za podjęciem uchwały. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 

5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie, głosowanie. Projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy 

zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez 

rodziców do placówek oświatowych dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnościami 

zamieszkałych teren Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt 

uchwały pod zaopiniowanie, głosowanie. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu służącego do przewozu przez rodziców do placówek oświatowych dzieci, 

młodzieży i uczniów z niepełnosprawnościami zamieszkałych teren Gminy Wielkie Oczy 

zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu 



Odbudowy Zabytków (zał. Nr 7). Pan radny J. Litwiński zapytał czy w synagodze nie można by 

było zrobić otwieranych okien. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w trakcie projektowania 

można się jeszcze zapytać ale w planie jest montaż wentylacji mechanicznej. Poddano projekt 

uchwały pod zaopiniowanie, głosowanie. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków zaopiniowano 

jednogłośnie pozytywnie. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „LIFE IP – Skuteczne 

wdrożenie programu ochrony powietrza dla województwa podkarpackiego z uwzględnieniem 

problemu ubóstwa energetycznego: „Podkarpackie – żyj i oddychaj” (zał. Nr 8). Pan radny 

R. Osowski zapytał czy będzie zatrudniany nowy pracownik. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że obecnie nie ma pracownika, któremu można by było dołożyć ten temat do 

zakresu obowiązków, w związku z czym będzie potrzeba zatrudnienia kogoś nowego, jednak 

będzie on finansowany głównie z tego projektu. Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. 

„LIFE IP – Skuteczne wdrożenie programu ochrony powietrza dla województwa 

podkarpackiego z uwzględnieniem problemu ubóstwa energetycznego: „Podkarpackie – żyj 

i oddychaj” zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie, głosowanie. Projekt uchwały w sprawie 

określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasenta oraz 

wynagrodzenia za inkaso zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Pan radny R. Osowski oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 19.12.2022 r. w sprawie zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód 

nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej o której 

mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (t.j. Dz. U. 

z 2021 r. poz. 2268 z późn. zm.) (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt uchwały 

pod zaopiniowanie, głosowanie. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

19.12.2022 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, w części 

dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza kwoty uprawniającej do 

świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 

12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2268 z późn. zm.) 

zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan radny R. Osowski podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 10:17. 



 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


